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S 
Locatie: Scouting De Zwervers te Veenendaal 
 
Aanwezig: Zie presentielijst 

 

  
  
1. Opening & vaststellen agenda 
De vergadering wordt om 20.01 uur geopend. Hans heet iedereen hartelijk welkom. 
 
Het regiobestuur heeft voor deze raad ook alle kaderleden uit de regio uitgenodigd. 
 
Er zijn vanavond 9 van de 16 groepen vertegenwoordigd, voldoende om vanavond direct besluiten te 
kunnen nemen. 
 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
2.  Verslag en actielijst vorige Regioraad dd. 9 mei 2016 
Geen opmerkingen. Het verslag wordt vastgesteld. 
 
Actiepuntenlijst n.a.v. Regioraad mei 2016: 
 
datum actie wie gereed status 
16-11-2015 VOG’s aanvragen voor leden zonder VOG Alle groepen z.s.m. Lopend 
16-11-2015 SOL checken op geregistreerde leden van de 

regioraad. Per groep minimaal één lid hiervoor 
registeren 

Pieter Maritz 
Musinga Rijn 
Willaergroep 
Emmagroep 
Jan Hilgersgroep 

z.s.m. Lopend 

09-05-2016 Retourneren incassoformulier t.b.v. belasten 
groepsrekening door regio 

Sc. Bennekom 
Tarsicius 
Spoorzoekers 
OPV-Schoonoord 
Die Wiltgraeff 
De Valleigroep 

15 mei 2016 Lopend 

09-05-2016 Promoten Haas-In16 | weekend van 17/18 september 
binnen de groepen 

Alle groepen 1 sep 2016 Gereed 

09-05-2016 Met admiraliteit hoogte van de afdracht aan 
admiraliteit door regio afstemmen. 

Regiobestuur 7 nov 2016 Gereed 

09-05-2016 Updaten regeling gebruik clubgebouw en opstellen 
voorstel gebruik groepsmaterialen. 

Regiobestuur 7 nov 2016 Gereed 

09-05-2016 Planning admiraliteit verwerken in regioplanning John z.s.m. Afvoeren 
09-05-2016 Opvragen jaarplanning groepen. Dit om bijzondere 

activiteiten waarbij oud kaderleden en 
ondersteuningsteams aanwezig zijn te kunnen 

Regiobestuur z.s.m. Gereed 
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bezoeken t.b.v. vrijwilligerswerving. 
09-05-2016 Nagaan wat huidige stand van zaken is m.b.t. 

verkoop magazijn in Lelystad en dit terugkoppelen 
aan de regioraad. 

Robbert z.s.m. Open 

 
Op dit moment staan er in SOL nog 157 leden geregistreerd zonder VOG. Dit zijn er drie meer dan 
tijdens de vorige regioraad. Nogmaals het verzoek aan de groepen om ook voor deze laatste groep 
leden z.s.m. een VOG aan te vragen. Dit conform het huishoudelijk reglement SN. De aanwezige 
groepen ontvangen tijdens de vergadering een actueel overzicht met de leden zonder VOG van de 
eigen groep. Het op orde hebben van de VOG’s is de verantwoordelijkheid van de groepen zelf! 
 
Lijst met geregistreerde (plaatsvervangende) leden regioraad gaat rond. Deze graag controleren en zo 
nodig door secretaris of gegevensbeheerder laten aanpassen in SOL. De Pieter Maritz, Musinga Rijn, 
Willaergroep en de Emmagroep hebben nog steeds geen (plaatsvervangend) lid geregistreerd staan 
in SOL. Aan deze groepen wederom het verzoek dit alsnog te doen. Alleen zo komt de informatie 
vanuit de regio bij de juiste personen aan en is duidelijk wie er namens de groep stemrecht heeft.  
 
3.  Ingekomen stukken  
Post:    -      Geen 
 
Mail:  -      SN: verslag LR mei 

- SN: LR stukken dec 
- Musinga Rijn: Terugkoppeling regeling gebruik clubhuis.  

o Deze wordt meegenomen bij agendapunt 10. 
- Tarcisius: Terugkoppeling voorstel gebruik groepsmateriaal.  

o Deze wordt meegenomen bij agendapunt 10. 
- Scouting Lunteren: 

Sinds afgelopen weekend is er een nieuw Labelterrein bij gekomen: “Belmonte” 
aan de Goorsteeg te Lunteren. Deze ligt dus in onze regio en wordt gerund door 
Scouting van het Leger des Heils; 
 
Het JeugdKampeerTerrein in Lunteren heeft een nieuw reserveringsadres. Jan 
Hassink is gestopt. Reserveren kan voortaan bij Bert Jan Bitter via jkt-lunteren.nl; 
 
Terugkoppeling regeling gebruik clubhuis en voorstel gebruik groepsmateriaal. 

o Deze wordt meegenomen bij agendapunt 10. 
 
4.  Mededelingen 
Jubilea 
In de achterliggende periode hebben de volgende groepen een jubileum gevierd. 
Die Wiltgreaff   100 jaar 
Emmagroep  45 jaar 
Tarsisiusgroep  85 jaar 
 
Het regiobestuur heeft van deze groepen een uitnodiging gehad om een jubileumactiviteit te 
bezoeken. Het bestuur heeft hier met uitzondering van de Tarcisius gebruik van gemaakt. Daarom 
krijgen zij vanavond alsnog het cadeau. Gefeliciteerd allemaal! 
 
Activiteitenteam kaderleden 
Het idee is ontstaan om voor zowel de interne- (voor regiomedewerkers) als voor de externe (voor 
besturen, leiding, rover- en plusscouts) activiteiten voor kaderleden een nieuw activiteitenteam op te 
richten. Het is de bedoeling dat dit team de organisatie van activiteiten als Haas-In, 
Nieuwjaarsinstuif, teamavond en barbecue voor zijn rekening gaat nemen. Inmiddels is het 
samenstellen van dit team in volle gang. Joyce Wijnsouw heeft aangegeven de coördinatie op zich te 
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willen nemen. Mensen die het leuk lijkt om dit team te komen versterken kunnen zich bij haar 
melden. 
 
Thema-avond 
Voor groepsbesturen op 28 november 2016. Wordt in samenwerking met het projectteam 
bestuurscoaching georganiseerd. Tijdens de avond zullen we aan de slag gaan met het 
activiteitenplan 2017. Verzoek aan de groepen om deel te nemen aan deze thema-avond. 
 
5.  Financiën 
Verslag kascommissie 
Kascommissie bestaande uit Marcel Westenberg en Nele Devillé hebben de stukken gecontroleerd.  
 
Advies is de penningmeester te dechargeren voor het afgelopen boekjaar. 
 
Goedkeuren jaarrekening 2015/2016 
De jaarstukken zijn met de agenda meegestuurd. Deze worden door de regioraad goedgekeurd. 
 
Decharge 
De penningmeester en het bestuur wordt decharge verleend. 
 
Nieuwe kascommissie 
Tjerk Gijsbertsen wordt benoemd als lid van de kascommissie. Hij neemt de plaats in van Marcel 
Westenberg. 
 
6.  Jaarverslag 
Goedkeuren jaarverslag 2015/2016 
Het jaarverslag is meegestuurd met de stukken.  
 
John geeft een korte toelichting. Er is een kleine terugloop in het ledenaantal. Percentage meisjes is 
iets toegenomen. Dank aan alle regiomedewerkers die voor de input hebben gezorgd. 
 
De regioraad stemt in met het jaarverslag 2015/2016. Deze wordt goedgekeurd. 
 
7.  Kennismaken met 100 jaar Die Wiltgraeff Wageningen 
Fannie de Jager en Elianne Rookmaker geven een presentatie over 100 jaar Die Wiltgraeff 
Wageningen. Er wordt een filmpje vertoond over het vervangen van het dak van het clubgebouw en 
het jubileumkamp. Daarnaast wordt er stil gestaan bij hoe de groep er op dit moment voor staat. 
Geïnteresseerden mogen het jubileumboek “Die Wiltgraeff | Een eeuw scouting in Wageningen” 
meenemen.  
 
8.   Personele zaken en veranderingen binnen teams en bestuur. 
Zoektocht naar regiovoorzitter 
Binnen het regiobestuur staat nu al voor langere tijd de vacature van voorzitter open. Hans neemt 
deze taak nu waar. Maar ook zijn termijn loopt af volgend jaar. Het is van belang dat er snel een 
nieuwe voorzitter komt. Jacqueline geeft als tip “oud” scoutingkader te gaan benaderen. De 
regioraad is van mening dat de voorzitter uit het netwerk van regio / groepen moet komen. 
 
Benoemingen 
Middels schriftelijke stemming wordt de volgende persoon door de regioraad benoemd: 

- Dennis Reinten, coördinator activiteitenteam welpen 
9 van de 9 stemmen voor 

- Joyce Wijnsouw, coördinator activiteitenteam kaderleden 
9 van de 9 stemmen voor 

Middels schriftelijke stemming worden de volgende personen door de regioraad herbenoemd: 
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- Plien Nooij, penningmeester 
9 van de 9 stemmen voor 

- John van Erd, secretaris 
9 van de 9 stemmen voor 

Door het AB zijn reeds benoemd: 
- Karen Schellens, trainer team TOET 
- Veronique Gommers, aspirant trainer team TOET 
- Joanne Meurs, lid activiteitenteam welpen 
- Mark van Maanen, lid activiteitenteam welpen 
- Jeroen Hiddink, projectleider projectteam | scouts 
- Juliette Ampt, lid projectteam | scouts 
- Martin Florijn, lid projectteam | scouts 
- Menno van Holland, lid projectteam | scouts 
- Stephanie Moesbergen, lid projectteam | scouts 

Door het AB is reeds herbenoemd: 
- Mike van de Ameele, lid activiteitenteam roverscouts  

 
Wijzigingen vanuit de teams 
Samanta Welgraven en Marian van Beek hebben tijdens de WeB-raad aanggeven zich in te willen 
gaan zetten binnen het WeB-activiteitenteam. Het WeB-team gaat hierover met hen in gesprek. 
 
Mariëlle Veenhof is bereid gevonden als kookstaf lid te worden van het ondersteuningsteam. 
Daarnaast heeft zij aangegeven te willen ondersteunen met het opstellen / redigeren van teksten.  
 
Het bestuur heeft een geprek gehad met Frank Blaauw. Hij heeft aangegeven zich in te willen zetten 
als juridisch adviseur. Denk daarbij aan vergunningaanvragen etc.  
 
Elianne geeft een korte toelichting over het vertrek van het voormalige scoutsteam. Er hebben 
meerdere gesprekken plaatsgevonden. Desondanks bleef het niet goed lopen waarna het team zelf 
heeft besloten voortijdig af te treden. Inmiddels is er een projectteam actief voor de organisatie van 
de RSW 2017. Zij zullen ook de scoutsraden voor hun rekening nemen aangaande de RSW punten. 
Voor het overige pakken Plien en John dit op.  
 
Vacatures 
Hoewel er veel nieuwe aanwas is binnen de regio zijn er nog steeds diverse vacatures. Deze zijn 
meegestuurd met het verslag. Deze graag onder de aandacht brengen binnen de eigen groep.  
 
9. Landelijke Raad 
Robbert is vandaag verhinderd. Hans neemt dit agendapunt vanavond voor zijn rekening. 
 
De volledige agenda LR staat op de website van SN. 
 
Terugblik LR juni 2016 
-- 
 
Behandeling punten agenda LR december 2016 
Zie de met het verslag meegezonden presentatie. 
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Meningsvormend deel 
Is voor iedereen toegankelijk. Met name jongeren uit de regio worden opgeroepen hier aan deel te 
nemen. Als je mee wilt kun je je aanmelden bij Robbert.  
 
Besluitvormend deel 
Voortgang introductie- en begeleidingscommissie LR 
Zie presentatie. Geen op- of aanmerkingen. 
 
Periodieke herziening huishoudelijk reglement 
Zie presentatie. De regioraad stemt in met de herziening van het huishoudelijk reglement. 
 
Besluit commissie Scoutinglandgoed 
Zie presentatie. De regioraad stemt in met de verlenging van het mandaat. 
 
Internationaal binnen de vereniging 
Zie presentatie. Geen op- of aanmerkingen.  
 
Activiteitenplan Scouting Nederland 2017 
Zie presentatie. De regioraad stemt in met het activiteitenplan 2017. 
 
Het activiteitenplan is ontstaan door de input van ons allemaal. Het is de bedoeling dat het plan 
wordt uitgevoerd binnen alle geledingen van de vereniging. Dus op groeps-, regio- en landelijk 
niveau. Het activiteitenplan wordt meegestuurd met het verslag van de regioraad.  
 
Begroting Scouting Nederland 2017 
Zie presentatie. De regioraad stemt in met de begroting 2017. 
 
In het SN Fonds zit geld van de WJ 1995. De regioraad heeft het idee dat het fonds langzaam wordt 
leeg getrokken. Dit is tegen de afspraken in. Dit wordt nagevraagd bij Robbert. 
 
Vragen m.b.t. bovenstaande punten kunnen rechtstreeks via mail aan Robbert worden gesteld: 
robbertgijsbertse@gmail.com. 
 
Plaatsvervangend lid landelijke raad 
Tijdens de vorige regioraad heeft Robbert hier een oproep voor gedaan. Tot nu toe heeft niemand 
zich gemeld. De aanwezige wordt gevraagd in de groep na te gaan of hier iemand voor 
geïnteresseerd is.   
 
10.  Regeling gebruik clubgebouw & voorstel gebruik groepsmaterialen 
Regeling gebruik clubgebouw 
De update van deze regeling is als bijlage met de agenda meegestuurd. Via mail de volgende reacties 
ontvangen: 
 
Musinga Rijn 
Mussinga Rijn gaat akkoord met de tekst en het bedrag. In de winter is er wel een 
verwarmingstoeslag van EUR 25,- van toepassing. Dit in verband met elektrisch stoken. 
 
Scouting Lunteren 
Scouting Lunteren vindt het nog steeds een prima plan. Dit onder de voorwaarden die al gesteld zijn; 
moet niet al verhuurd zijn, of een eigen activiteit van de groep inzitten. Daarbij als aanvulling dat in alle 
gevallen de verhuurder beslist of het door kan gaan en hoe lang ervan tevoren gereserveerd kan 
worden. 
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De Zwervers 
Doen waarschijnlijk mee en melden zich na hun groepsraad. 
 
De Emmagroep 
Heeft zelf geen gebouw ter beschikking. Maar mag wel gebruik maken van de regeling.  
 
Die Wiltgraeff 
Doet vanaf nu ook mee. 
 
Scouting Bennekom, Schimmelpenninck, Pieter Maritz,  De Langenberg, Tarcisius, De Willaer en De 
Vallei 
Geen wijzigingen 
 
Voorstel gebruik groepsmaterialen 
Het voorstel is als bijlage met de agenda meegestuurd. Via e-mail de volgende reactie ontvangen: 
 
Scouting Lunteren 
Er wordt regelmatig een beroep gedaan op Scouting Lunteren voor materiaal uitleen. Dit omdat 
regioactiviteiten vaak in Lunteren plaatsvinden. Materiaal slijt daardoor sneller. Eerder is tijdens een 
regioraad afgesproken dat meerdere groepen materiaal beschikbaar moeten stellen tijdens 
regioactiviteiten. Dit om te voorkomen dat alles steeds bij dezelfde groepen vandaan komt. 
 
In de praktijk loopt Scouting Lunteren ertegenaan dat er materiaal gebruikt wordt zonder dat dit van 
tevoren is gereserveerd. Voorbeeld is de afgelopen RSW waar zij tot drie keer van tevoren aan de 
RSW-organisatie gevraagd hebben of zij materiaal wilden lenen. Het antwoord wat dat het niet nodig 
was. Uiteindelijk is er toch veel materiaal geleend / gepakt. Prima als er materiaal geleend moet 
worden maar kom wel de afspraken na! 
 
Het scheelt veel tijd als materialen van dezelfde plek kunnen komen. Niet alleen in tijd voor de 
vrijwilligers maar ook kilometers en dus brandstof. Voorstel is de prijs voor de activiteiten te verhogen. 
Dit geld kan gebruikt worden om een kleine vergoeding te betalen voor de geleende materialen. Ook 
groepen die geen materiaal uit kunnen lenen omdat zij daar niet over beschikken dragen zo ook bij in 
de kosten.  
 
Scouting Tarcisius 
Scouting Tarcisius heeft redelijk wat materiaal dat regelmatig kosteloos wordt uitgeleend t.b.v. 
regioactiviteiten zoals de RSW. Eens in de zoveel tijd leent de groep op hun beurt weer kosteloos 
materialen van de regio. Een soort dienst wederdienst dat voor hen prima werkt!  
 
Ook uitlenen van tenten is voor de Tarcisius geen probleem. Echter in het geval het om de dure grote 
tenten gaat moet er wel iemand van de Tarcisius zelf ook aan de activiteit deelnemen. Er kan dan ook 
om een vergoeding worden gevraagd. 
 
Verder vindt de groep het van belang dat er netjes met de spullen wordt omgegaan. Dat wat 
uitgeleend wordt ook weer terugkomt. In de praktijk blijkt dat er soms andere materialen terugkomen 
dan die zijn uitgeleend omdat de materialen door elkaar gegooid worden. Om deze reden een 
vergoeding vragen is geen optie! 
 
De aanwezige groepen wordt gevraagd naar hun mening. 
 
De Zwervers, Emmagroep en Die Wiltgraeff 
In goed overleg kan klein materiaal geleend worden voor gebruik tijdens regioactiviteiten. Voor groot 
materiaal kan WEL een bijdrage worden gevraagd.  
 
Scouting Bennekom 
Scouting Bennekom heeft beperkt materiaal beschikbaar. Uitleen altijd via de materiaalmeester. 
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Jhr. Schimmelpenninck, Langenberggroep en De Valleigroep 
Verdeel de lasten! Maar houdt alles gratis. 
 
Pieter Maritz 
Alle materialen zijn van de speltakken zelf en kunnen niet op groepsniveau geleend worden. In dat 
geval zullen dus de afzonderlijke speltakken benaderd moeten worden. 
 
De conclusie is dat het belangrijk is om met respect om te gaan met elkaars spullen. Ook vooraf 
duidelijk afspraken hierover maken.  
 
11.  Rondje teams 
activiteitenteam bevers / welpen 
WeB-raad gehad op 21 september 2016. Wel veel mensen maar van weinig groepen. Het Najaarsspel 
heeft op 5 november 2016 plaatsgevonen in Wageningen. De welpen hebben een speurtocht gelopen 
met onderweg een aantal activiteiten waar aan kon worden deelgenomen. De bevers bleven bij de 
Junushof in Wageningen om daar spelactiviteiten te doen.  
 
Het vrij nieuwe WeB-team is tijdens de voorbereidingen tegen een aantal zaken aangelopen waar 
men veel van geleerd heeft. Denk daarbij ook aan het inschrijven via SOL. Ondanks dat het niet 
helemaal droog bleef een hele leuke dag gehad! Bovendien de krant gehaald met een leuk artikel over 
de speldag. 
 
projectteam | scouts 
John en Plien hebben de ingelaste scoutsraad bezocht. Zie verslag op de website. Tijdens deze raad 
is besloten dit jaar de najaarsactiviteit niet door te laten gaan. Voor de RSW is een projectteam in het 
leven geroepen. De hierboven bij agendapunt 4. benoemde personen hebben zich daarvoor 
aangemeld. Op 10 oktober 2016 heeft er een eerste overleg met het projectteam | scouts 
plaatsgevonden. John is daar bij aanwezig geweest. Tijdens het overleg zijn de eerste taken verdeeld 
en is besproken hoe het traject tot aan de RSW er uit gaat zien. Inmiddels staat er ook een overleg 
met de sub-teams gepland.  Na de RSW zal met het projectteam een evaluatie plaatsvinden en 
gekeken worden naar de invulling voor het volgende seizoen.  
 
activiteitenteam explorers 
Loopt goed allemaal. A.s. zaterdag casinoavond. Eerst weinig aanmeldingen. Groepen zijn / worden 
na gebeld. Inmiddels hebben ongeveer 10 groepen zich aangemeld. De Zwervers gaat de organisatie 
van de recordpoging oppakken. Activiteit vindt plaats op 18 maart 2017. Ideeën zijn welkom! Doel voor 
dit seizoen is de RSW voor RSA door te laten gaan. 
 
activiteitenteam roverscouts 
Op zaterdag 5 november 2016 vond bij de Pieter Maritz de Gouden Haas plaats. Was superleuk! 
Hebben inmiddels lijst en gedeelde Dropbox met de contactenpersonen. 
 
activiteitenteam kaderleden 
Dit nieuwe team is in oprichting en zal vanaf nu de organisatie van alle activiteiten voor kaderleden 
voor zijn rekening nemen. Denk daarbij aan regioactiviteiten zoals de Nieuwjaarsinstuif en Haas-In 
maar ook aan teamavond en barbecue voor regiomedewerkers etc.  
 
team TOET 
19/20 november 2016 is het eerste weekend van de moduletraining. Inmiddels hebben 31 deelnemers 
zich aangemeld. De training is vol. 13 groepen doen mee. Zij worden begeleid door 6 trainers. 
 
De Spoorzoekers, Musinga Rijn, De Emmagroep en De Zwervers willen graag deelnemen aan de 
inhaaltraining..  
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Dit seizoen wordt ook weer een teamleiderstraining gegeven. Idee is om op dezelfde avonden een 
explorertraining te geven.  
HRM 
Elianne heeft deelgenomen aan de landelijke inspiratiebijeenkomst voor HRM-ers. Was de enige 
vanuit de regio’s. Ondanks dat toch veel ideeën opgedaan en uitgewisseld.  
 
communicatieteam 
Worden veel foto’s gemaakt tijdens regioactiviteiten. Heeft iedereen de scouting app op zijn telefoon 
geinstalleerd? Deze wordt binnen de regio gebruikt. WeB-activiteit heeft in de krant gestaan, top! 
 
ondersteuningsteam 
Je kunt bij Plien beamer, porto’s en andere materialen lenen. Dus als je iets nodig hebt neem contact 
op met Plien.  
 
projectteam | groepsontwikkeling 
Wordt nog steeds op landelijk niveau aangeboden. Er wordt op dit moment gekeken of er een 
vereenvoudigde enquête gemaakt kan worden voor groepen die deze nog eens uit willen zetten. 
Zodra Wily meer weet laat hij dit aan de groepen weten! 
 
projectteam | bestuursontwikkeling 

- Bestuursontwikkeling traject 2 is goed gestart. Dit met vier verschillende besturen van De 
Zwervers, Emmagroep, Langenberggroep en Tarcisius; 

- Ze zijn met veel bestuurders afgevaardigd. Totaal 21 deelnemers; 
- Goede samenwerkingssfeer binnen het team Bestuurscoaching. Hebben er plezier in en 

krijgen er ook energie van. 
- Hebben een zeer goede relatie met het LSC; 
- Drie besturen vanuit onze regio hebben zich laten interviewen ter promotie van 

bestuurscoaching bij andere regio’s 
 
Van de aanwezige groepen nemen De Zwervers, Langenberggroep en Tarsicius deel aan het 2e 
traject. Positieve indruk na de eerste bijeenkomst.  
 
 
Volgende bijeenkomst: maandag 21 november 2016 bij De Zwervers; 
 
12.  Evaluatie Haas-In16, 17/18 september 2016 
John geeft presentatie. Haas-In16 was zeer geslaagd! De presentatie wordt meegestuurd met het 
verslag.  
 
13.  Rondvraag 
Marcel Baartmans: Wat is de status van Steunpunt Scouting Gelderland (SG)? 

Hans geeft een korte toelichting.  Wij zijn al een paar jaar niet meer 
aangesloten. I.v.m. stoppen subsidie houdt SG per 1 januari 2017 op te 
bestaan. Jotihunt-organisatie is op dit moment de mogelijkheden van een 
doorstart van de Jotihunt aan het verkennen. 

 
14.  Sluiting 
Hans feliciteert de Tarsicius met het 85 jarig jubileum en overhandigd namens de regio een cadeau. 
 
Hans dankt iedereen voor zijn / haar inbreng. De vergadering wordt door Hans om 22.33 uur 
gesloten.  
 



 
 
 Notulen Regioraad d.d. maandag 14 november 2016   9 
  

Actiepuntenlijst n.a.v. Regioraad 14 november 2016 
 
datum actie wie gereed status 
16-11-2015 VOG’s aanvragen voor leden zonder VOG Alle groepen z.s.m. Lopend 
16-11-2015 SOL checken op geregistreerde leden van de 

regioraad. Per groep minimaal één lid hiervoor 
registeren 

Pieter Maritz 
Musinga Rijn 
Willaergroep 
Emmagroep 

z.s.m. Lopend 

09-05-2016 Retourneren incassoformulier t.b.v. belasten 
groepsrekening door regio 

Die Wiltgraeff 15 mei 2016 Lopend 

09-05-2016 Nagaan wat huidige stand van zaken is m.b.t. 
verkoop magazijn in Lelystad en dit terugkoppelen 
aan de regioraad. 

Robbert z.s.m. Open 

14-11-2016 Activiteitenplan 2017 en presentatie evaluatie Haas-
In16 meesturen met verslag 

John z.s.m. Open 

14-11-2016 Aandragen kandidaten plaatsvervangend lid 
landelijke raad 

Alle groepen 31-03-2017 Open 

14-11-2016 Doorgeven aan regiosecretariaat of wel of niet wordt 
deelgenomen aan de regeling gebruik clubgebouw 

De Zwervers 31-12-2016 Open 

 


